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Abstract (en)
Hinged-lid boxes (10) for cigarettes consist of a box part (14) and a lid (15) which is connected thereto in an articulated manner. In order to secure
the closed position of such a hinged-lid box (10), an insertion tab (40) is attached to a front wall (25) of the lid in extension thereof. When the hinged-
lid box (10) is closed, said insertion tab is introduced into a gap (41) formed between a front wall (36) of a collar (35) and a front wall (16) of the box
part (14). <IMAGE>

Abstract (de)
Klappschachteln (10) für Zigaretten bestehen aus einem Schachtelteil (14) und einem gelenkig mit diesem verbundenen Deckel (15). Um die
Schließstellung einer derartigen Klappschachtel (10) zu sichern, ist an einer Deckel-Vorderwand (25) in Verlängerung derselben eine Stecklasche
(40) angebracht. Diese wird bei geschlossener Klappschachtel (10) in einen Spalt (41) eingeführt, der zwischen einer Kragen-Vorderwand (36) eines
Kragens (35) und einer Vorderwand (16) des Schachtelteils (14) gebildet ist. <IMAGE>
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